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Svet staršev Osnovne šole Fram 
Turnerjeva ulica 120 
2313 Fram 

 
Z A P I S N I K 
 

2. sestanka Sveta staršev OŠ Fram z vrtcem Fram v šolskem letu 
2024/25 
 

Datum: 15. 10. 2024, Čas: 17:00 – 18:30 
 

I. Dnevni red 

Predlagan dnevni red sestanka: 

 

1. Uvodni pozdrav 

2. Pregled seznama predstavnikov Sveta staršev skupin 

3. Dodatne igralnice v zgornjem nadstropju vrtca Fram – pogovor z županom Občine 

Rače-Fram 

4. Vprašanja, pobude, predlogi  
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1 Pregled seznama predstavnikov Sveta staršev  - vrtca za novo šolsko leto 2024/2025 
 

a. Lista prisotnosti predstavnikov skupin – vrtec: 
 

 

 

 

2 Dodatne igralnice v zgornjem nadstropju vrtca Fram – pogovor z županom Občine 
Rače-Fram 

 

Župan Občine Rače-Fram, g. Samo Rajšp, je pojasnil okoliščine okoli neizpeljanega projekta 

za povečanje vrtca in nam predstavil nov plan za naprej. 

a. Razlog: zalomilo se je pri pridobitvi izvajalca del, saj so bile ponudbe veliko 

prenapihnjene glede na projektni načrt, posledično v občinskem proračunu ni bilo 

dovolj denarja za samo izvedbo. Dejal je tudi, da ne more ravnati negospodarno z 

občinskim denarjem. 

b. Rešitev: Naredili so validacijo starega projekta in ugotovili, da bi bilo smiselno 

projekt razširiti, da bo vrtec v zgornjih prostorih pridobil še več prostora od prvotno 

načrtovanega. Nato so šli v ponovno pridobitev gradbenega dovoljenja. Naslednji 

korak je ponovna pridobitev ponudb izvajalcev skozi javni razpis. 

c. Terminski plan: 1.9.2025 se v uporabo odda saniran objekt. 
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d. Okolica vrtca: Izvedeno je bilo parkirišče. Želja je tudi zagotoviti dovolj zelenih 

površin, kjer so trenutno v fazi pogajan za nakup zemljišč za vrtcem. 

 

3 Vprašanja, pobude, predlogi  
 

➢ Vprašanje glede ne-zaklepanja vrtca – zunanja vrata. Ga. Mihela Ekart, pomočnica 

ravnateljice, je zagotovila, da se vrata vrtca zaklenejo do 9. ure zjutraj. 

➢ Izpostavljeno je bilo, da vodstvo vrtca in vzgojitelji prihajajo naproti in omogočijo 

predčasno odprtje vrtca za starše, ki morajo otroke oddati prej kot ob uradnem 

odprtju (6.00 do 16.30). Za kar so starši izredno hvaležni. Na pobudo za prilagoditev 

uradnih ur vrtca, da bi se začele prej, občina ni odgovorila, ker župan takrat ni bil 

prisoten. Morda bi bilo dobro, da se pobuda ponovno predstavi, ko bo župan na 

voljo. 

➢ Vprašanje glede vpisa otrok med letom. Sprejetje novincev v vrtec tudi med letom 

žal trenutno ni mogoče zaradi prostorske stiske. V kolikor bo v prihodnje širitev vrtca 

to omogočala in bo ob enem zagotovljeno zadostno število otrok za dodatno 

skupino, potem je vodstvo vrtca temu naklonjeno. Ob enem je bilo izpostavljeno, da 

so bili letos sprejeti vsi otroci v občini, ki so imeli na dan vpisa ustrezne pogoje. 

➢ Pohvale celotnemu vrtcu, vodstvu in vsem vzgojiteljem/vzgojiteljicam, za vse kar 

delajo za naše otroke, imajo res nadstandardno doživetje. 

 

 

 

        Zapisala,       Predsednik Sveta staršev OŠ Fram, 
Manca Kravina Leva      Aleš Gobec 

 

 

 

 


